
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. november 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AA
Er ministeren enig i, at der kan være en risiko for, at ministerens udmelding: ”Jeg ønsker
ikke flere og større havbrug i Danmark” i pressemeddelelse fra Miljø- og Fødevaremini-
steriet den 26. august 2019 (www.mfvm.dk/nyheder/nyhed/nyhed/miljoeminister-jeg-oen-
sker-ikke-flere-og-stoerre-havbrug-i-danmark/) kan opfattes som en instruks til sagsbe-
handlere i deres arbejde med ansøgninger om nye havbrug og udvidelser af eksisteren-
de, på trods af at ministeren på daværende tidspunkt endnu ikke havde lovhjemmel
hertil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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